

张家界.凤凰古城.长沙 7 天

TOUR CODE: BPZJJ08

2017	6月	9月	12月	2018	1月
	7月	10月			2月
	8月	11月			3月

团费 Tour Fare	单人房差价 Single Supplement	小孩 18 岁以下 (占床) Guest Under 18 years old with extra bed	小孩 18 岁以下 (不占床,不含早) Guest Under 18 years without bed, no breakfast provide	自费项目 Compulsory Programs	小费 Tipping

行程特色

- ★ 深度探索“张家界风景区”中国第一个国家森林公园
- ★ “湘西明珠”“中国最美水上小城”——凤凰古城
- ★ “百龙天梯”世界上最高、运行速度最快、载重量最大的观光电梯

第一天：抵达长沙

住宿：通程国际大酒店 5 星或同级

我司安排导游自 12:00 点——22:00 点在长沙机场恭迎来自各国的华侨嘉宾，不在此时间段需我司导游接机或高铁补 130RM/次。

第二天：长沙/凤凰（早餐/午餐/晚餐-自理）

住宿：风廷国际酒店 4 星或同级

早餐后 BUS 前往凤凰(5H)中餐后游览凤凰古城,东门城楼,北门城楼,万民塔,沙湾景区,沱江泛舟,虹桥艺术楼等,自由品尝凤凰小吃,夜游凤凰古城(含凤凰古城九景门票 148RMB)晚餐自理。



第三天：凤凰/张家界（早餐/午餐/晚餐）

住宿：紫御大酒店 5 星或同级

早餐后 BUS 前往张家界(4H)参观千年古宅-老院子,中餐后游览天门山景区(建议自费),乘坐世界上最长的观光缆车-天门山缆车,游览凌霄台,天界佛国,鬼谷栈道,玻璃栈道(鞋套 5RMB 自理)天门洞等。(冬季结冰天门洞将无法游览)晚餐后您可根据个人爱好自由选择天门狐仙山水实景音乐剧(建议自费)。

第四天：张家界（早餐/午餐/晚餐）

住宿：国宾酒店 5 星或同级

早餐后参观张家界国家森林公园——金鞭溪,水绕四门等,下山后参观茶叶店及珠宝店,中餐后您可根据个人爱好自由选择张家界人间瑶池——宝峰湖(含游船)(建议自费)晚餐后张家界最大商业街溪布街自由购物送酒店休息。



第五天：张家界（早餐/午餐/晚餐）

住宿：国宾大酒店 5 星或同级

早餐后乘坐百龙电梯上山 参观张家界天下第一桥, 迷魂台后 BUS 前往天子山景区, 游览贺龙公园, 西海石林后乘坐百龙电梯下山。小火车游览十里画廊(双程)采药老人, 三姐妹峰等景点后泡脚店及丝绸店, 晚餐后观看魅力湘西歌舞秀后送酒店休息。

第六天：凤凰/长沙（早餐/午餐/晚餐）

住宿：通程国际大酒店 5 星或同级

早餐后参观土家风情园后进珍珠或炭雕店, 午餐后 BUS(4H)赴长沙参观中南第一商业街——黄兴路步行街, 晚餐中华小吃名店——火宫殿。

第七天：长沙送机（早餐）

早餐后我司安排导游在 08:00 和 12:00 送两趟长沙机场不在此时间段需我司导游送机或高铁补 130RM/次。

备注：

- 指定购物站：湘丝源丝绸展览馆、药店（泡脚）、御茶园、晟和珠宝展览馆、竹炭生活馆
- 保证推荐额外自费项目：天门山 + 宝峰湖 + 天门狐仙 - RM660/人
- 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险，签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等或其他不可抗拒的因素引起的额外费用
- 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，视同全程放弃，饭店将会被取消，旅行社有权力向旅客收取脱队费用 US\$50 / 每位/每天
- 所有团友务必要随团参观指定的购物站，没兴趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等待，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附加費。
- 以上行程仅供参考，如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素，各景点可能作出调整或更動前後次序，本公司保有一切修正行程的權利；酒店等级皆以当地标准为根据，所有参团者被视作同意以上条款论。

Zhangjiajie. Phoenix Ancient City. Chang Sha 7 Days

TOUR CODE: BPZJ08

Day 01 ARRIVAL CHANGSHA

Hotel: Dolton International Hotel 5* or similar

Upon arrival, the local guide will meet you at airport then transfer to hotel. (Free airport transfer: 12:00-22:00)

Day 02 CHANGSHA / ZHANGJIAJIE (B/L)

Hotel: Fengting International Hotel 4* or similar

After breakfast, process to visit: the Phoenix Town(5H) ,the East Gate Tower, the North Gate Tower ,the Wanmin Pagoda, the Shawan Scenic Area, rafting on Tuojiang river, Xiong Xiling former residence, Yangs' Ancestral Hall , the Hongqiao Artistic building

in the water. Visit <A Cross of Four Stream> at there. Next, visit Tea Factory and Gem Shop.



Day 05 ZHANGJIAJIE / PHOENIX ANCIENT CITY (B/L/D)

Hotel: Zhangjijie State Guest Hotel 5* or similar

After breakfast, experience the <Hundred Dragon Elevator> goes up to the hill. Visit to <Yuanjiajie>, a naturally formed platform mountain, surrounded by higher summits which are divided by deep valleys. Added to this scene is an array of amazing lesser peaks and grotesque rocks. Each one stands in the valley and possesses its own peculiar shape. The foremost attractions in this area included breath taking Mihun Stage, and the First Bridge in the World. Next, proceed to <Tianzi Mountain> by bus. The mount is dotted with nearly 100 natural platforms for sightseeing, more than 2000 stone peaks and dozens of waterfalls and springs. The sea of clouds, the wavelike stone ranges, the snows cape in the winter and the sunrise are the most spectacular. Visit <Ten-Mile Natural Gallery> by mini train, Shi li Gallery is a "painting" produced by Great Nature. All of the amazing peaks and captivating rock formations have developed on both sides of the valley. Next, visit <Painting Academy of Military>. At night, will enjoy <Charming Xiang Xi Show>.

Day 06 PHOENIX ANCIENT CITY / CHANGSHA (B/L/D)

Hotel: Dolton International Hotel 5* or similar

In the morning, transfer back to Changsha. Upon arrival, visit to <Tujia custom park>. Hunan Embroidery is one of China's famous styles of embroidery with a history over 2000 years. Next, free and easy at the biggest shopping area in Changsha, <HuangXing Road>.

Day 07 CHANGSHA AIRPORT FLIGHT BACK TO HOME (B)

After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. (Free airport transfer 08:00 - 12:00)



Day 03 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

Hotel: Ziyu Hotel 5* or similar

After breakfast process to Zhangjiajie (4H) visit the Millennium Mansion - the old yard , lunch visit Tianmen resort (recommended optional) , take the world's longest gondola - Tianmen Mountain cable car , visit Peak station , Buddhist heaven , ghosts Valley plank , glass plank (shoe cover 5RMB pay by own) , etc. (No visit Tianmen cave on Winter season). After dinner you are free to choose the Heavenly Gate fox real landscape musical (suggested optional) according to personal preference.

Day 04 ZHANGJIAJIE (B/L/D)

Hotel: Zhangjijie State Guest Hotel 5* or similar

After breakfast, transfer to Zhangjiajie, visit to <Golden Whip Stream>. Named after the Golden Whip Rock that it flows by this stream and known as the "Most Beautiful Valley in the World". Flanked by ridges and peaks, the crystal clear water makes it possible to observe every action of the fish

Remark:

- **Compulsory Shopping stop: Silk Factory, Tongrentang, Tea, Gem Shop, Charcoal Product**
- **Compulsory Optional Tour: Tianmen Hill + Baofeng Lake + Tiamen Show -RM660**
- It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour will be abandon, hotel will be cancel and a penalty surcharge of US\$50/pax/day.
- No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour.
- All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops.
- The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement.
- Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms.